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 与俄罗斯国家信息化安全论坛的组织者 Infoforum, 俄罗斯联邦国家杜马, 莫斯科市政府, 俄罗斯最大的移动通讯运营商 Mobile TeleSystems OJSC(MTS)共同举行。议题包括:住宅及公共服务的智能系统化管理, 交通系统管理, 音视频监控系统与人体识别的应用等。 时间时间时间时间 议题议题议题议题 主讲主讲主讲主讲人人人人 

10:00 – 10:30 莫斯科政府“平安城市”项目开发与落实的经验 Alexey V. Spiridonov先生, 莫斯科安全部 

10:30 – 10:55 “平安城市“项目的解决方案 Andrey V. Volodin先生, 俄罗斯科学强化科技公司（RNT）董事会主席 

10:55 – 11:20 电信运营商在反作用系统中面对网络威胁的角色定位 Sergey A. Pradedov先生, Mobile 
TeleSystems OJSC（MTS）安全部副总裁-信息安全部总监 

11:20 – 11:45 大数据时代下的平安智慧城市建设 Yao Jiankui先生, 华为中国 

14:45 – 12:10 建立分析系统以全方面维护重大活动安全的经验-地理信息系统《平安城市》 
Mikhail A. Bolsunovsky先生, Sovzond公司首席副社长 

12:10 – 12:35 智能家居与安防监控的融合 张婷 女士, 浙江大华技术股份有限公司, 俄语区销售总监 
12:35 – 13:00 平安城市道路监控方案 慧友电子股份有限公司处长 

Co-organised with the Russian National Forum for Information Security “INFOFORUM”, the symposium will discuss the issues 

in the use and implementation of complex information solutions for building security systems of different levels.  

Moderators :  •  Mr Alexey  V. Spiridonov, Head of the State-owned enterprise «Moscow security», Department of Regional Security, Moscow City  

Government •  Mr Andrey V. Volodin, Chairman of the Board of Directors, “RNT” company, Russia 

Time Topic Speaker 

10:00 – 10:30 Experience of development and realization of Moscow government program “Safe city” Mr Alexey V Spiridonov, Head of the State-owned 

enterprise «Moscow security», Department of 

Regional Security, Moscow City Government 

10:30 – 10:55 Approaches to solving the tasks of the program “Safe City” Mr Andrey V. Volodin, Chairman of the Board of 

Directors, RNT Company, Russia  

10:55 – 11:20 The role of a telecommunications operator in the system of 

counteraction to cyber threats 

Mr Sergey A. Pradedov, Deputy Vice President 

for Security – Director of Information Security 

Department, Mobile TeleSystems OJSC  

11:20 – 11:45 Safe and Smart city in The Age of Big Data Mr. Yao Jiankui, HUAWEI, China 

14:45 – 12:10 Experience on creation of analytical system of complex 

maintenance of safety of vital activity - geographic 

information system (GIS) «Safe city»  

Mr Mikhail A: Bolsunovsky, First Deputy General 

Director of “Sovzond” Company  

12:10 – 12:35 The fusion of smart home and video surveillance Lillian Zhang, Regional Sales Director, Russia, 

Dahua Technology Co Ltd 

12:35 – 13:00 The road video surveillance solutions of “Safe city” 

 

Mr. Liking Lin, Director of EverFocus Electronics 

Corporation 语言: 普通话/俄语 (交替传译)，与会费用全免。Language: Mandarin or Russian with consecutive interpretation. Free Admission. 主办单位 Organisers: 
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